
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 27. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 539
Kammeradvokaten skriver i sin rapport om brugen af off-label præparater at
det " ikke har været hensigten med adgangen til fremstilling af magistrelle læ-
gemidler efter lægeordination, at der skulle ske en masse fremstilling af ikke-
godkendte lægemidler, når der samtidig har været industrifremstillede god-
kendte lægemidler til behandlingen af den pågældende sygdom".

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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